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De fractie heeft de volgende vragen:

l.v.m. raadsmededeling en artikelvandaag in BN DeStem

1. Wanneer heeft het college geconstateerd dat het bestemmingsplan in deze niet op orde is of

was?
2. Waarom is toen niet goed gecommuniceerd daarover?

3. Waarom is niet meteen het probleem aangepakt op adequate w¡ze?
4. Betreft u alleen aanpassing bestemmingsplan i.v.m. Shell pomp en tankopslag? En ook de

wijze waarop het openluchttheater met gebouwen en faciliteiten is gedefinieerd daarin? Pakt u

alles aan? Wat wordt nu opgepakt qua bestemming en plan van aanpak?

5. Vanuit renovatie is geTnvesteerd? Waarom toen niet gelijk alles in een keer? Denk aan wc's

o.a.?
6. Zoals het nu wordt zouden voorstellingen in openlucht minder dan 250 personen zonder

alcohol doorkunnen gaan. Klopt dit? Gaat u dat doen?

7. ls de Tuin van Hasselt op orde voor voorstellingen?
8. Gaat u open en volledig communiceren? En kunt u in een stuk het hele verhaal geven m.b.t.

historische feiten, constateringen en plan van aanpak? Met goede communicatie naar inwoners

bedrijven en raad?
Alvast dank voor de beantwoording.

Namens de fractie van PvdA,

Paul
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

ln 2O21 is geconstateerd dat het bestemmingplan niet meer voldeed naar aanleiding van de

wijziging van de organisatie en de activiteiten.

2. ln dat jaar is eên oplosslng gevonden gezlen de klelnschallgheid van de acl.lvltelten.

Er is voor gekozen om eerst verschillende scenario's te formuleren en aan de hand van die

scenario's te bezien welke wijzigingen opportuun zijn.

Zie antwoord vraag 3

ln 2021 was er onvoldoende tijd om alles in één keer te realiseren. De toiletten voldoen en zijn

alleen voorzien van een kleurige uitstraling door De Kring.

Optredens mogelijk maken vraagt om investeringen zoals het plaatsen van een podium ter

bescherming van apparatuur van muzikanten. We kiezen er voor tot een totaaloplossing te
komen.

7. Het betreft de Tongerlotuin en deze is in orde voor voorstellingen

Omwonenden en bedrijven worden uiteraard op de hoogte gehouden van de voor hen

relevante aspecten. Als het gaat om de Tongerlotuin ligt de verantwoordelijkheid bij De Kring,

hetgeen in goed overleg met de gemeente gaat. Ook uw Raad heeft al een Raadsmededeling

mogen ontvangen waarin is toegezegd u later dit jaar de scenario's voor te leggen.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geTnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De
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